
II]TItA GMINY
Protokół Nr xIV/20 l 2

z sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 28 lulego 20 I 2 r

sesję otworzył Przewodnjczący Rady Gminy - Józef Żygadło Słowami
.'otwieram seŚję Rady Gminy Mietków'', pl.zywitał wszyslkiclr zębranych' na
podśawie listy obecności slwierdfił quorum, poinformował. że z porządku oblad
zdejmuje się punl<t ',l ' Podjęcie uchwały w spLawie zmian'\' budżetLl Gniny na 2012
rok' i jako punkt l wslawia się ''Podjęcie uchwab/ w sprawie zamiaru utworzenia
Zespołu Szkół w Mietkowie'' ipźedstawił porządek obrad po zmianach:

l . Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Zespolu szkół w Mie&owie'
2. Podjęcie uchwały w slrawie określenia zasad sprawienia pog.zębu oraz zwrotu

kosfów pogŹebu poniesionych przez Gninę M]etków
3. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Pro8ramu Wslierania Rodziny na la1a

2012-20t4.
4' Podjęcie uchwały w Sprawie zmiany stalutu Gminnego ośrodka Pomocy

Slołecznej w Mielkowie
5' Podjęcie uchwały w Sprawie zmiany uchwały Nr 1Vó6l20L] Rady Gminy

Mietków z dnia 28 grudnia 20l] | w Sprawię trybu i sposobu poY,otJwania L
odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinamego w Mielkowie
ordT Jz.zego.o$.h wcrunkou -ego 

tunkclo losrnid.
6' wnioski i int€rpelacjeradnych.

w związku ze zmianami w porządku obrad proszę o Plz€głosowanie
Głosowało l5 radnych - oddano 15 głosów,'za''
Plzewodniczący Rady stwierdzam. że porządek obrad został przyjętyjednogłośnie,

wójt . lasadnienia nie będę rozwijał' macie Państwo w tfeści projektu
uzasadnielie' clrcemy powo}ać fespół mający na celu usprawnienie
kierowania szkołą widzę'że praca propagandowa w 1ym zakesie zoslała
wykonana' Jeżeli Państwo uważacie, że ,,stalkiem może kierować trzech
sterowników ?''' Moje kwestie związane zuzasadnieniem są inne niż wasze'
BaFerowicz Jan ladny jeże]i podejmiemy dzisiaj tą uchwałę. 10 f jaknn
dniem wejdzie w życie

- wójt l \\,rześnia przez okres wakacyjny będzie się toczył cały proces' Ta
uchwała uruchamia cały proces tworzenia zespołu uchwała o zamiaże
ulworzenia Zespołu tojest pierwszy krok
AJtymowicz He]ena ' Z.ca Przewodniczącego przedstawiła projekt uchwały
wraz z uzasadnienien.
Polański Kazimierz radny -tżebalapisać sproslowanie do ufasadnienia_w
sfkolejest l5 elatów a nie l7

- wój1 w uasadnieniu jest podda i]ość fatrudnionych osób a nie ilość etatów
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Przewodnicfący Rady - było wczoraj buLzliwe posjedzenie komisji i
podstawowym argumentem niektórych radnych było, że chcą aby utwoŹenie
Zespołu przełożyć do końca kadencji dwóch dyreklorek
Kto jest a Podj ęcien uchwały
G.losowało ]5 radnych oddano 8 8łosów,,za,6 głosów '.przeciw',. l głos
'.wstrzyDlujący się''
Przewodniczący Rady Świerdzam' że uchwała została podjęla większością

Ad 2.
. orman Małgorzata Kierownik GoPs \ł Mielkowie przedstawiła prcjekt

uchwały w sprawie określenia zasad sprawienia pogrzebu oraf zw|otu kosztów
poglzebU Poniesiony.h plZęf Gmine Mie.ko\''

Głosowało 15 radnych - oddano l5 głosów ''za'.
Attymowicz H' . Z.ca Przewodniczącego stwierdzam, że uchwała została podjęta

Ad 3_
orman Małgorzata Kierownik GoPs w Mietkowie przedslawiła projeki
uchwaF/ w sprawie Gminnego Programu wspierania Rodziny na lala 2012-
24t1.

Głosowało 15 radnych - odddo 15 8łosów ',za',
AJq,mowicz H. . Z.ca Przewodniczącego sNierdzam, że uchwała została podjęta

- oman Małgożata - Kierownik GoPs w Mietkowie przedslawiła projekt
uchwaŁy w sprawie zmiany statutu Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w
Mietkowie

Głosowało 15 radnych oddano ]5 głosów.'za.'
Adymowicz H. . Z-ca Przewodnicfącego . stwieldzam, że uchwała fostała podjęta

Ad 5.
oman Mał8orzatz Kierownik GoPS w Mietkowie przedstawiła projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwÓ Nr lv66l2011 Rady Gminy Mietków z
dnia28 grudnia20ll r' w Śprawie t.ybu i sposobu powoł}vmia iodwobTania
człolków Gńinnego Z€społu Int€rdyscyllinarnego w Mietkowie oraz
szczego]ob)ch $drun(óu jego fu 1|'. jono$snid'
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Cnosowało 15 radnych - oddano 15 8łosów ',za.,
Ańymowicz H. . Z.ca Przewodniczącego stlvierdzam, że uchwała została podjęta

Ad 6'. Wniosków i interpelacji nie fgłoŚzono

Ad 7. . sprawy Róźne
Bajse.owicz Ja! - cZ' będąaobion€ pasy dla pieszych w wawzeńczycach
Wó.jl mamy uzgodnienia jesl akceptacja starostwa' warunkiem jest
przeŚunięcie prfyŚtmku autobusowego chodzi o pżesunięcie sanego znak!

Popielska Jolanta przy wale rbiornikajest 7 odkylych studzienek od stony

- Hładoń Eligiusz sohys wsiManiów co zmosiem na młynÓwce
wój1- jest nocny - to nie jest mos11ylko przepus!' MLlrki się kruszą a]e sa'na
kons!rukcja jes' mocna. W mojej ocenie to nie są elementy przepustu -
konstrukcja' Rozmawiałem z Rejone|n Dróg żeby się przyJżeli temu
przepustowi. Moje wątpljwości budfi moŚtek w wawrzeńczycaclr
Bra.ka Anna - radna - złożone było pistlo o przycięcie lip koreklę ' ale
naprzeciw Pana KuchaNkie8o nie Są zaaraczone
Łącz Ryszard radny - pytanie do Radnego powialowego czy na temat tych
sludzienek coś wiadomo tojes! Pżesypane gruzem

- słoma llenęusz radny powiatowy rozmawiałeln z Panem Filipiukiem i
Dyrektorem wydz', obiecali, że będąlobione' wczoraj była sesja w Powiecie
były lewne korekty w budżecie' sprzedaż Dienia nieruchomość w Kątach
Wr' niędzy Domem Dziecka a Biedronką oraz obok stfuostwa -
proY,izoryczny parking. To wzbud2iło konttowersje -czy Powia! powinien się
Pozbywać 1akiej lieruchomości' Gdyby tam powsta] markĆt' 10 byłoby f
parkowaniem' Uchwała tafostała na zbycie tej działki
Byla ęZ /8od" n" b]d/ ier/dqie l 'e nd okJcs 3 |d l  os\t  w Bol?)"1|e$|e '  Żeb\
lam była prowadfona działa]ność będą precyzyjne apisy przetargu.
Dostaliśmy wiele nakładek drogowych. remonty, na ok. L0 mln' na'10.50
km dróg jest w tym kilka odcinków na terenie gminy Mietków

- Stawski Miiosław Dyreklor GoK Marinowanie prace 1Nają
wydrukowano folder infornacyjny dla sponsorów. slaroslwo Powiatowe
postalowiło naŚ \'esprzeć będąto ,'tańczące fontamy'' - pŹedstawije fima
z K]atowa s1aroslY,o przeznacfa na 10 25 !ys' zł.
w lym roku mamy Dovum - mała scena salelilama i duza scena na wodfie w
czasie kiedy !a małej scelie będąŚię monlować to duża scena będfie dzia}a}a'
łvprowadzeDie sateli1arDego Dagłośnienia daje to, Źe jednakowo będzie
wszędzie sb/chać'' Uzyskaliśmy wcforaj dofinansowanie wliosku na zakup
wyposŹenia, nagłośnienia, wyPosażenia sceny(oświetlenie i e]ektlyczny
ekrfu) na 5l tys' zł' na 100 puiktów mieliśmy 95 my \rfdamy 2l tys' a
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dostaniemy 30 tys' dofinansowmia' ZakuP sfa|y wnękowej do ostaLniego
pomieszcfenia. zakup stołów do GoK'
Zapraszamy na.,Babski wieczól. . będzie ] duet muzyczny. makjjaże' pokaz
plastyczny' upominki' sfampan, słodycze, lt w za]eżności od ilości kobi€t
będfie niespodzianta' Zachęcam do wzięcia udziałx zapraSzam
Pani Mażena HiLgier' w inieniu rodziców dfieci z Gnnnazjum przedstawiła
Lis1otwańy do Rady cminy w sprawie ullvorzenia Zespołu szkóI
wiśniewska Mariola sołtys wsiUjów ' przy drodze powialowej do Godkowa
w laskujest okopne w}sypisko śmieci- połamany eternit' potłuczone kafe]ki,
gruz' To niejest problem sprawdzić klo !o zrobił
KorzińSki Marek - sohys wsi Proszowice proszę o odDowienie pasów d|a
pieŚzych w Proszowicach
Hładoli Eligiusz sołtys wsi Maniów 3 lata temu zgłasza}em, że nie $szyscy

wójt _ nie a]am sprawy nie podłączonych' pasy w Ploszkowicacjh fgłosimy
odnowienie' dfikie wyŚypisko . nie znałem te8o' które Pani sołlys fgłosiła'
Znam 10 kolo Szymanowa, kolejne za Mie*owen na drodze polnej. W
wawrzeńczycach zasypane chcemy podrównać, wykotieńy rów, aby nie

Pojadę zobaczyć to za Ujowem. może fgłosimy na Policję' Po!żebne byłyby

wiśniewska M' są tam jakieś kafle, .jakby ktoś lobi] remonl' mam trochę

KoŹiński M' -na drodze do Proszkowic w rowie kloś Wyrzucił ].4 ]odówki
wójt |ozpoczęła się budowa u[ędu gminy w nojej ocenie w}dawało mi
się że ro będzie mniejszy plac zagrodzony! a będzie aż do Banku. Była
roanowa z właścicie]em sklepu, kierownikiem BankD i kierownikiem budo\y

myś]ę' że się dogadamy i zmniejs,ą Planowane zakończenie budoqf, naj
20l3 r' ale może w 1ym roku uda się skończyć '
.wycofujemy działki za Bankiem fe sprzedaży( będfie zab]okowan} do.jafd)'
Myślę' że zyskają na a1rakcyjności po wybudowaniu urzędu gbiny i 1iczę na

.osw wczoraj podpisałem pismo wyrażające zgodę na ł}łonienie operalora
z nożliwością uŹądzenia
. oświetlenie jesteśmy w trakcie negocjacji z Turonem. modernizacja zwróci
się w przeciąEu 4 lat, finansowane będzie ze s1awki za konserwację' Jeżeli s'
lej chwili podpisałbym umowę to zamkrąłbyń proces negocjacyjny' Jeż€li
proces będzie się przedłużał. to będęjednorazowo starał się usuwać !'sterki, nie

.  j |orJ in|eme|owa n|of( ie Pańs|wo /apÓbdc \ ię /  p 'oBld ne|r -
imowacyjna gospodarka strona: !44]!rq9ig49].]żl tam przez zkładkę
dokumenty $'ejść w kryteria
. odbyłem |ozmowę z sohysami w Sprawie szczepienia dziewczynek pżeciw
IIPV d]a ] l lalek od 9 do ]4 roku ŹyĆia' man}'ty1ko 20 tys' zł' - w tym roku
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chciałbym zaszczepić L2.13 ]atki' a chce rozsferzyć do ]4 roku z)cia -
ivszystkozaleł od te8o i]u rodziców zdecyduj e się na zaszczePienie
' ]6t otwarty rodziców - byliście świadkami - poprosiłem Panią Dyrektot
Gimnejum, żeby mnie faprosiła na zebranie rcdziców {lstarcfyłozddlwoni i .a o)n pr l 's/ed| na /eÓ|dn'e |  zapol  d| :  r ,n p.o 'c.em x.e.  a
/espo| |  \ / l (o l  n| 'e  qMiva k /a l . lęs  1au( i  -  lo  ie<l  "se ' 'q  o €an|/d!J . I  d 'd
b}tem AoIów na każde we4anie
Pdl  H i lg  er  M.  -d ldc/ego n ie a"  : r tomar i  ia  rer  rer . r  q Inrerecre
woJr  ne mdm) <Lron) f l " .ne dokunerD pojdwia q , ie  w Btp /eor
rozmawtac trzeba mnie powiadomić
Td"pdj  Jsdt|5d '  SeŃe ld ' /  ( l |n i r )  ld  |ch$d|a '  k .o|a d7.  a j  podje. i .c ie

Ę:|:/e 
do Bd pedagogi . /n)c| '  do |dd |od/ cos :do Kud 'o l ;  os| . t ]

ooplero Jest .ozpoczęta plocedum
Hładoń Eligjusf sohys wsi Maniów - między Panem Piątkiem a
ZagoŹdżanem był rów teraz jest tam rozlewisko
Ka$an f .  P i{re l  pos r ien ne rgto. r i  do Kdtmdrd o o.  r )s .  c/en ie re-o,o,(

PŹyponńam o składaniu wniosków na akcyzę na panwo. oraz nadofinansowanie do przydomoĘ,ch oczysfcfalni śclekó\!
BajerowiczJan -ndny. kiedy będzie rcbiona droga do PańŚwa wąsowskich

śfrieLjłk3 nie mogla |Jm osratńlo dojechać

'1 l:| : '  '+ drote us/g.ędni|5'n] 'ak 'ro 'he podę(|r|e'  lo 'ąqry(ołgLłe 1) | Ępe]r.f) l ' |c/r:e. '  \Lp|o.|em j ię r.  . , t" 
"n'e 

- le '" i i
\cJ|dn|a grun low Wd{l7e| cĄ 'e .  L  |oq '  s ' ro ld -  |o ]e. l  .  |  00.  o ł1d 'oLdne
óraT. Anrd co / ną./yrn podanie 1 o dokc|ę nd {o 'c'oł
wor -  \qóc i lem do p loLo<o.-  -  'e , r  ao is"re, 'e;a |nowi|ę n,  że Dor3 l icc
aoryry$n 'oser  In j rvr r /ebddra (hceaea /oqacror"o .n ie$. )mrok I
Ufga K '  oode.|nJ|ec.e LLIwa]]  na ktote mU. i In)  T iec p|e1 iąd/e

:1::* ' "  
o 

' " | :  na BtrA81i € q  Jd|d?)  ne p ienLd7e '  r )  |o/ndwiam) f
f |es/kan 'dm|.  P jen iąd/e /e spweoaf} s/ko|} '  o  cnod1ik . ' .h
woj  -  o p ien iddzach rd dr$no .  c" .a  k$ora l tuf ia  do Domd,c,  dtc  nr t .  n ie

Chodnik rozmawiałen f P. Dyrektoren
ma tam koniecaości odwodnienia' Jestem
temat chodnika w Domanicach

w spnwie chodnika w Piławie nie
umow'ony z Panen D}tektoreń na

Jeicka Kryslyna sołtys wsiMilin a w Mihrie
Wó| .  M | 'n  -  doga ie" l  pr io l ' le|em i  na lemal . loon ' .  |o/rds id ler  f

",.'l:i:"" 
- 

'* 
po.ż ku Vii' 13 do sk|ePJ P MJcd Pos/e /e| ie d ogi'

r1 leJ .c  e dtz  pre"/y(h rgum fesq:dLe l tnT i , .sot . )s-  oddo; j
do przystanku i od śrony sklepLl do kościoła
łJc lR)śfdd ruony- .a póo.zednie '  ' . s i i  p)  a len oono1'e!|// ' J fuóq
czy Dęoą | Kw|dowMe cfy remontowane
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wójt Inoaa zkupić Pł}ty poliwęglanowi , tylko moje P)4ai€ czy ktoś by
to umontował' pbt/ lm x 2 m' czy ro by satysf€l.cjonowało
wiśniewska M. - u nas teżjest taka potrzeba i miałby to lto zrobió
Po]ańskiK. w Borz'gniewie też
wójt - to proszę zgłosić kto porrzebuj€ i zakupimy takie pbty'
w Proszowjcach był łypadek w którym został u szczony przystanek, mamy
oświadczenie spEwcy i będziemy ści€ać z jego ubezpieczenia tą kwotę'
Prośba o zwTacanie uwagi kto to niszcz' to są drogie żeczy
furynowicz H. przedstawiła Apel Dolnośląskiego Kumtora oświaty
złożony na Ęce Pfua P%wodniczącego o pomoc dla uczemicy Gimrjum
w Bielutowie' która straciła w wypadku obie nogi - prośba o l% przy
rczliczaniu PIT

Przewodniczący Rady oniny 'Zamykam sesję Rady Gminy Mietków''

Genowefa Chabzda


